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Abstract (en)

[origin: US4992113A] Process for the heat treatment of low-alloy steels at temperatures higher than 600 DEG C., such as annealing or heating
before hardening, etc., said treatment being carried out in a protection atmosphere produced by the injection of nitrogen, hydrocarbon CxHy and
optionally hydrogen, with a control of the atmosphere. According to the invention, the composition of the residual species CH4, CO, H20, and the
temperature of the gaseous mixture in the furnace are controlled in order to control the carburization and the decarburization of the treated steels.

Abstract (fr)

Procédé de traitement thermique d'aciers faiblement alliés a des températures supérieures a 600°C tel que le recuit, le chauffage avant trempe
etc... le dit traitement s'effectuant dans une atmosphere de protection produite par injection d'azote, d'hydrocarbure CxHy et éventuellement
d'hydrogéne, avec une régulation de I'atmosphére. Selon l'invention on contrdle la composition des especes résiduelles CH4, CO, H20, et la
température du mélange gazeux dans le four permettant de maitriser la carburation et le décarburation des aciers traités.
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